
Beretning over år 2020, Repræsentantskabsmøde mandag den 5. juli 2021 kl. 19.00. 

Siden sidst har vi mistet hovedforeningens kasserer Leo Holm. Leo Holm døde efter kort tids sygdom i april 

2021, 59 år gammel. Jeg vil bede alle rejse sig og ære Leo med et minuts stilhed. 

 

Dette sportsår har været usædvanligt. 

 

Corona lukkede foreningsdanmark ned 11. marts 2020. Det har været et hårdt år for især de indendørs 

idrætsgrene, der har måttet ligge stille med primærydelsen. Corona er også grunden til, at det årlige 

repræsentantskabsmøde ikke er afholdt inden udgangen af marts 2021; det tillod forsamlingsforbuddet 

ikke. 

 

Formand Allan Dinesen meddelte kasserer Leo Holm, at han med øjeblikkelig virkning stoppede p.g.a. 

alvorlig sygdom. Leo fungerede resten af året derfor som ihærdig forkæmper for NIF som både kasserer og 

arbejdende formand. 

 

I slutningen af 2020 lukkede e-sport afdelingen ned, da der ikke var opbakning fra medlemmerne eller 

deres forældre til at deltage i afdelingens ledelse. Formanden var den eneste tilbageværende og hans 

uddannelse og familie gjorde, at der ikke var overskud til at drive afdelingen. Afdelingen lukkede efter to på 

hinanden følgende generalforsamlinger. Der var ingen aktiver i afdelingen, idet PC-udstyret var indkøbt for 

lånte midler. 

 

Corona har også forsinket det nye klublokale i den gamle restaurant i hal 1. Enkelte har dog så småt taget 

det i brug; men vi mangler fortsat en egentlig indvielse, som vi alle ser frem til. 

 

Svømmeafdelingen og badmintonafdelingen har i 2020 arbejdet på at fusionere med de tilsvarende 

afdelinger i Herlufsholm Gymnastikforening. Et arbejde, der er blevet fuldført her i 2021. Held og lykke med 

sammenlægningerne. 

 

Efter Leo Holms død var sekretæren eneste tilbageværende i forretningsudvalget. Derfor denne korte 

beretning fra sekretæren. 

Henrik Hansen 

  


